

Tatjana Walker | Operations and Estates Director 01223 332181 | operations and estates director @lucy.cam.ac.uk

13th May 2025

Dear Madam/Sir,

I am writing to confirm that Lucy Cavendish College, part of the collegiate University of Cambridge will be welcoming and hosting CL Global Academy's Cambridge Summer School from 11th August to 24th August 2025. This course is organised by CL Global Academy and it includes academic lectures, cultural activities and visits.

The group will stay on-site in student accommodation at Lucy Cavendish College, Lady Margaret Road, Cambridge, CB3 0BU (01223 332190) from 11th August to 24th August 2025.

The following representative from China Pharmaceutical University is invited as the leading teacher for this programme:

Name	Last Name	First Name	Gender	D.O.B.	ID No.
ZHANG HAIYUN	ZHANG	HAIYUN	Female	15-04-1994	320113199404156427

All the accommodation, transportation, programme training, business visits, insurance and other relevant fees will be covered by the participant.

If you require any further details, please do not hesitate to contact me.

Yours faithfully,

Tatjana Walker

Operations and Estates Director

剑桥大学露西·卡文迪什学院

塔季扬娜·沃克运营事务总监

联系电话: +44 01223 332181

邮箱: operationsandestatesdirector@lucy.cam.ac.uk

2025年5月13日

尊敬的先生/女士:

我谨在此确认,剑桥大学学院制的一部分——露西·卡文迪什学院将于 2025 年 8 月 11 日 至 8 月 24 日接待并承办"CL Global Academy-剑桥暑期课程"。该课程由 CL Global Academy 组织,包括学术讲座、文化活动及参访行程。

该团组将在 2025 年 8 月 11 日至 8 月 24 日期间,入住露西·卡文迪什学院(地址:剑桥 玛格丽特夫人路, 邮编 CB3 0BU, 电话: +44 01223 332181)的学生宿舍。

以下为受邀担任此次项目带队教师的汕头大学代表:

姓名(拼音) 姓名(中文) 性别 出生日期 身份证号码

 ZHANG
 张海云
 女
 1994 年 4 月
 320113199404156427

 HAIYUN
 15 日

所有住宿、交通、项目培训、商务访问、保险及其他相关费用将由参与人员自行承担。

若您需要进一步信息,请随时与我联系。

此致

敬礼!

塔季扬娜•沃克

运营事务总监

地址: 剑桥玛格丽特夫人路

邮编: CB3 0BU

网址: www.lucy-cav.cam.ac.uk

注册慈善机构编号: 1137875